



目錄  
Contents

- 
- 平日活動時間分配與個體時間價值之研究 421  
夏皓清、葉光毅、李泳龍  
A Study of Weekday Activity Time Allocation and Individual's Activity Time Value  
Hao-Ching Hsia, Kuang-Yih Yeh, Yung-Lung Lee
- 
- 考量混合車流污染排放濃度影響之適應性號誌控制模式 449  
邱裕鈞、吳怡潔、黃彥斐、謝志偉  
An Adaptive Signal Control Model with Consideration of Emission Concentration  
under Mixed Traffic Flow Conditions  
Yu-Chiun Chiou, Yi-Jie Wu, Yen-Fei Huang, Chih-Wei Hsieh
- 
- 以組合貨幣訂價增加旅客使用哩程酬賓點數意願—計算容易與價格折扣框架之影響 479  
呂堂榮、任維廉、詹峻明  
Using Combined-Currency Pricing to Enhance Passengers' Willingness to Spend  
Frequent Flyer Miles: Effects of Computational Ease and Price Discount  
Tim Lu, William Jen, Derek Chan
- 
- 整合即時交通資訊與擴增實境行車導航及其在嵌入式平臺之實現 513  
吳炳飛、陳盈翰、林榮達  
A Vehicle Navigation System with Augmented Reality and Real-time Traffic  
Information on an Embedded Platform  
Bing-Fei Wu, Ying-Han Chen, Rung-Ta Lin
- 
- 影響我國海關人員驗估作業之衝擊因素探討 537  
戴輝煌、蔡宗哲  
Investigation of Factors Impacting Cargo Examination and Valuation Operations of  
Taiwan's Customs Officers  
Hui-Huang Tai, Tsung-Jer Tsai
-